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Úvod
Tuto zprávu o činnos  předkládá revizní komise (dále jen RK) členské základně v souladu s čl.  34 platného
organizačního  řádu  Českého  Squashe.  V  kapitolách  dále  se  zaměřujeme  na  krátké  shrnu  doporučení
vyplývajících z loňské zprávy k činnos  výkonného výboru (dále jen VV) a oblast hospodaření.

Webová aplikace
Největší změny za poslední období zaznamenala aplikace v podobě přidání poměrně široce pojaté trenérské
sekce, kde však naší komisí byla doporučena úprava uváděných informací, konkrétně kontaktů na trenéry tak,
aby  nedocházelo  k  problémům  s  GDPR.  Další  tentokráte  nucenou  změnou  prošel  interní  systém podoby
přihlašování  hráčů  na  turnaje,  tak  aby  vyhovoval  úpravám  v  soutěžním  řádu.  Někteří  z  vás  také  mohli
zaznamenat drobné výpadky konek vity, které však zapříčinila hos ngová firma WEDOS, na které webovská
aplikace běží. RK si též dovoluje v tomto shrnu  upozornit na fakt, že stále přes mnohé urgence z naší strany
nebyla nikým z VV odzkoušena možnost obnovy webové aplikace v případě ztráty či nemožnos  přístupu k
hlavním  datům  u  jiného  poskytovatele  služeb,  ani  takováto  osoba  není  dle  našich  informací  dostatečně
proškolena.

Minulá doporučení-bodově:
 V loňské zprávě se RK zajímala o konkurenční web Slovenské asociace, který byl BEZ SOUHLASU VV

ČASQ využit poskytovatelem aplikace firmou QuickCode s.r.o. k vytvoření iden ckého webu a fak cky
dvojího “zpeněžení” této webové aplikace. V době usilovného řešení tohoto problému si VV nechal Ja-
kubem Vavříkem vypracovat právní rozbor celé situace se zjištěním fak ckého porušení smlouvy po-
skytovatelem webovské aplikace, když jsme tento bod označili za částečně splněný. Došlo k pozi vní-
mu vývoji s jasným závěrem v podobě komunikace předsedy ČASQ Tomáše Cvikla s poskytovatelem. -
SPLNĚNO. Závěrem této schůzky byla domluva o “nefakturování” správy webové aplikace až do konce
roku 2023,  reálným vyjádřením bylo  ušetřeno 172 425 Kč.  RK děkuje  mto za  toto řešení  oběma
stranám a konstatuje,  že cena tohoto “odškodnění” je  cenou přiměřenou pro hrubý základ tvorby
webu daného rozsahu a funkcionalit. 

 RK zaznamenala vznik Moravskoslezské Komise ČASQ, která byla zřízena pro snadnější a úspěšnější zís-
kávání  finanční  a materiální  pomoci od donátorů z  tohoto kraje.  Tímto nově vzniklá komise docílí
úspěšnější  podpory klubů, působící v MsK. RK avizuje z pozice svého mandátu, že bude dohlížet na
spravedlivé a korektní přerozdělování finanční a materiální pomoci mezi jednotlivé kluby. - SPLNĚNO.
Komise,  ve které jsou Tomáš Fořter, Tomáš Bajgar a Dobroslav Vlček se převážně zaměřila na dva
projekty, na které bylo možné čerpat dotace. První a úspěšný se týkal projektu dě  ze škol, kde dě  v
rámci tělesné výchovy mohly využívat prostory SC FAJNE a Squash Centrum Ostrava. Druhým projek-
tem byla podpora juniorského squashe, předplacených tréninků, kondičních soustředění, nicméně ČUS
tento projekt dlouhodobě nepodpoří, ale pouze dopla  již vzniklé náklady, které převážně SC Fajne
hradilo z vlastních zdrojů. Z výše uvedeného tedy vyplývá, že cílem této komise je využi  dotačního po-
tenciálu v Moravskoslezském kraji, na který by jinak bylo velmi ob žné dosáhnout.   

 RK vidí posun v marke ngovém směřování ČASQ, kde byla navázána spolupráce se společnos  e-spor-
ts.cz s cílem oslovit pomocí obecnějších “hashtagů” širší veřejnost. Nicméně je třeba apelovat na VV,
potažmo jeho marke ngovou komisi, aby kromě ak vit do vnitřních struktur ČASQ a jejich členů, či
squashových nadšenců, více směřovala marke ng na běžného obyvatele ČR, například: “ Squash jako
sport pro zdravý životní styl” apod. Názor RK vychází z momentálního trendu rušení squashových kur-
tů, kdy v budoucnu možná nebude kde squash hrát. Mělo by být tedy v zájmu ČASQ, aby se stávající
centra podařilo udržet, potažmo přibývala nová. - SPLNĚNO. Marke ngové směřování  je nastavené
dobře, RK si dovoluje poděkovat RNDr. Mar nu Grigarovi za jeho čerstvý vhled do této problema ky
po mnoha “lichých” letech snahy o efek vní propagaci včetně financování této spolupráce firmou AU-
TOCONT a.s., které proběhlo pod jeho záš tou.
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Oblast hospodaření
RK vycházela při hodnocení hospodaření Výkonného výboru ČASQ z předloženého schváleného rozpočtu roku
2022 a jeho čerpání, z účetních výkazů za rok 2022, z rozvahy a výkazu zisku a ztráty za rok 2022 a ze zprávy o
hospodaření ČASQ.
Vzhledem k přebytkovému hospodaření v předchozích letech byl dorovnán schodek rozpočtu roku 2022 ve výši
cca 300 s Kč z tohoto přebytku. Účetním výsledkem hospodaření za rok 2022 je ztráta ve výši 1.195 s Kč.
Rozdíl mezi výsledky čerpání rozpočtu a účetním výsledkem je způsoben především nefinančními náklady, jako
jsou odpisy dlouhodobého majetku.
Schodek hospodaření  je  především způsoben poklesem získaných dotačních příjmů od NSA. Tento klesající
trend se projevil již v roce 2021. Celková výše obdržených dotací od NSA a Hlavního města Prahy do rozpočtu
ČASQ v roce 2022 činila 6.364 s Kč.
RK provedla kontrolu řádného vyúčtování projektů svých donátorů a stvrzuje, že vše bylo řádně vyúčtováno.
Při  kontrole  účetních  výkazů,  tj.  rozvahy  a  výkazu  zisku  a  ztráty  za  rok  2022  nebyly  shledány  žádné
nesrovnalos  a vše je vedeno v souladu s platnými zákony a v souladu s činnos  řádného hospodáře.
RK hodno  hospodaření Výkonného výboru ČASQ jako velmi dobré.

Doporučení komise-bodově:
 Doporučujeme, aby komise rozhodovaly na základě platných předpisů ČASQ objek vně a byli s m zto-

tožněni všichni její  členové a snažili  se více naslouchat názorům a doporučením členů ak vních ve
squashovém dění.

 Naše komise mto prosí VV, aby apeloval na předsedy klubů ve snaze aktualizovat údaje vlastních hrá-
čů (RČ, apod.) i pro již neak vní členy a m se zabránilo zbytečným propadům na poli členské základny.

 RK má potřebu se vyjádřit  k  rozdělení  prize  money na posledním MČR,  kde je  nasnadě polemika
ohledně stejné výše odměn jak pro muže, tak pro ženy, jelikož dámské osazenstvo bylo vůči mužům v
polovičním počtu. Toto rozhodnu  VV je dle našeho názoru diskutabilní vzhledem k zápornému roz-
počtu a menšímu objemu času žen stráveného mezi čtyřmi stěnami.

LSCM 
RK ve své činnos  průběžně sleduje projekt LSCM, za který je zodpovědná Metodická komise. V posledním
roce projekt běžel prak cky beze změn. Uskutečnila se projektová školení, kde měli trenéři například povinnost
zpracovat projektový úkol ve formě zprávy z hospitace u kolegů. Komise se dále zajímala o řešení proplácení
podpory z projektu přímo klubům, viz loňská zpráva pro VH. K této problema ce lze dodat, že Jan Roll navrhl
změnu, aby se podpora vyplácela přímo trenérům. Tento návrh, při veškeré snaze jeho navrhovatele, však
přijat nebyl. Domníváme se, že by bylo správné, aby kluby dokládaly metodické komisi vyplácení odměn svým
trenérům.

Závěrečné shrnu
Děkujeme všem členům VV, sekretariátu a odborným komisím za jejich činnost. Dále děkujeme sekretariátu za
včasné  odpovědi  RK.  Chtěli  bychom poděkovat  Arbitrážní  komisi  (dále  jen  AK)  za  její  rozhodnu  č.  j.  AK
02/2023 ze dne 21. 4. na námi podanou žádost a na žádost z řad hráčů  č. j. AK 01/2023 ve věci udělování
divokých  karet  na  turnajích.  Jsme  přesvědčeni,  že  rozhodnu  č.  j.  AK  02/2023 do  budoucna  pomůže  k
transparentní komunikaci mezi RK a orgánů činných v ČASQ. Pevně věříme, že Česká asociace squashe, dělá a
bude dělat vše pro kluby a hráče dle jejího nejlepšího vědomí a svědomí. A po této sezoně častých rozporů se
systémem soutěží, přinese chystaná změna v systému soutěží více klidu a spokojenos  členům a hráčům České
asociace squashe. Děkujeme všem, kteří se snaží dělat maximum pro rozvoj tohoto sportu a obětují m svůj
čas a často i své finanční prostředky. Přejeme všem krásné léto.
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Revizní komise si dovoluje připomenout všem členům ČASQ, že jako dozorový orgán je připravena řešit jejich
případné podněty prošetřením správnos  postupů výkonných činitelů ČASQ.

Dne 31. 5.2023

Zpracovali dle svého nejlepšího vědomí a svědomí: Renata Svobodová, Ing. Petr Vosátka
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